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Адрес Safelite AutoGlass 
2231 Schrock Road 
Columbus, Ohio 43229 

Страна Ohio

ПРОДУКТЫ / МАШИНЫ
Manufacturer of windshields, Sales in USA, Repair, Replacement and Service.Safelite AutoGlass fixes more windshields than anyone else in the U.S.
It is a member of the Safelite Group, the world’s largest family of retail auto glass companies. 
About Safelite Group

Safelite Group, a subsidiary of Belron, is a multifaceted auto glass and claims management service organization based in Columbus, Ohio.

The company has been in business since 1947. It is composed of four major business operations:

    Safelite Fulfillment, Inc., – Auto glass fulfillment services, operating under the trade names Safelite AutoGlass and Giant Glass™.
    Safelite Solutions LLC, Safelite Group's claims management operation, which processes P+C claims for fleet and insurance companies. 
    Service AutoGlass®, a national provider of wholesale vehicle glass products as well as installation and repair materials and tools.

The companies that make up the Safelite Group employ 13,000 people nationwide.

Company Profile of Safelite AutoGlass

A service of glassglobal.com, an affiliate of glassglobal group.

Адресный материал, который Вы распечатали, является авторским правом и принадлежит Компании или третьему лицу ее
Маркетинговой Службы, и все права сохранены. Любой Пользователь, который получает доступ к такому материалу, может делать
это только в целях личного пользования, и использование такого материала представляет исключительный риск для
Пользователя. Перераспределение или другая коммерческая эксплуатация такого адресного материала запрещены. Где такой
адресный материал обеспечен третьим лицом, каждый Пользователь согласен соблюдать и быть связанным с определенными
условиями использования, относящимися к такому материалу новостей. Glass Global не представляет и не подтверждает точность
или надежность любой информации, содержащейся на любых адресных или внешних веб-сайтах, упомянутых в этой распечатке.
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